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Referat PSS 09.06.17 

Sted: møterom 312 

 

Tilstede: Studiedekan Alix Young Vik, Studiedekan Amer Sehic, Tove Wigen, Erik 

Saxegaard, Morten Enersen, Tiril Willumsen, Anne Eikeland, Pia Titterud Sunde 

 

Referent: Tancred Alexander Benedictow 

 

Referat fra forrige PSS: Endring på formulering vedrørende søkere til bachelorstudiet i 

tannpleie. Gjort på skjermen i plenum. 

 

Veiledere til masteroppgaven- Systemet bør endres. Studentene må gå til fagleder for 

området de ønsker å skrive om. Deretter skal fagleder finne veileder. Problem når det ikke 

finnes ledige veiledere innen ønsket fagområde og studentene deretter oppsøker faglige 

personlig. Urealistiske målsettinger for masteroppgaven. Veiledere gjør for mye arbeid for 

studentene.  

 

Innkalling og dagsorden godkjent 

 

1. Orienteringssaker 

a) Klinikktid og rapportering (Flyttet til diskusjonssak 3 a), da det var samme sak 

som fraværsreglene til masterprogrammet i odontologi. 

b) Referat fra møte i semesterutvalget (TP): Gode referater. Studentene i Tanzania 

trives veldig godt. Klagesak, felles fra studentene i 6. semester pga svake resultater 

i kariologi. Klagen er under behandling. 

c) Referat fra midtsemesterevalueringen, 10. semester 

 

 

2. Vedtakssaker 

a) PSS anbefaler at arbeidsgruppen/ fagavdelingene/ SUSp regner ut studiepoeng (angir 

arbeidsmengde og tidsbruk) for de kursene som avdelingene har ansvaret for. 

Enstemmig vedtatt.  
 

b) Diskusjonssaker 

a) Fraværsreglene for masterprogrammet i odontologi 

Det var tidligere et ønske å se om fakultetet kunne ha et tilsvarende fraværssystem 

på de kliniske semestrene som de pre-kliniske semestrene. Fordelen er større 

tydelighet i krav til stedeværelse for studentene på obligatoriske kurs og seminar. 

Ulempen er manglende mulighet for de faglige til å benytte skjønn der hvor dette 

er mulig og ønskelig. Samtidig ville det føre til et svært rigid og ressurskrevende 

system for føring av fravær, som det ville vanskelig å få gjennomført i praksis. 

Endring av systemet ble ikke ansett som til fordel for verken faglige eller 

studenter. Saken settes derfor ikke opp som vedtakssak ved neste PSS. 

 

c) Eventuelt 

a) Tiril: 5. og 6. semester: Studentene synes ikke det er sammenheng mellom det de 

lærer på Ferdighetssenteret og det de gjør på klinikken etterpå. Ønskelig å få all 

undervisningen på Ferdighetssenteret samlet til ett semester. Ønskes nedsettelse av 
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arbeidsgruppe som kan se på mulige endringer, med studenter fra 4. og 5. år, 

Ferdighetssenteret og klinikkene. Semesterstyret setter sammen et mandat. 

b) Håvard: To studenter som er svært svake i norsk. Hva kan vi tilby og hva kan vi 

kreve? 

c) Amer: 8. semester, disseksjon IOB. Plassering av disseksjonsøktene i forhold til 

eksamen. Studentene liker kurset veldig godt, men ønsker ikke at kurset kommer 

så nærme de skriftlige eksamenene. Kan kurset flyttes tidligere på 8. semester eller 

tidlig i 9. semester? 8. semester best egnet da studentene er oftere på kirurgen der 

enn på 9. semester. Problematisk å flytte kurset pga 1. mai fristen for bestilling av 

kroner fra laboratoriet. Pia ser på timeplanen og gir tilbakemelding på hva som er 

mulig å gjøre. 

 

Det odontologiske fakultet,  

Alix Young Vik, leder og Amer Sehic, nestleder  

 

Tancred Alexander Benedictow, sekretær 

 


